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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 21. sjednice  Skupštine  Istarske ţupanije, odrţane 18. travnja 2011. godine (ponedjeljak), 
u Maloj  koncertnoj  dvorani  Spomen doma  i Pazinu ) 
 
Sjednicu je  u  17,09  sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik Skupštine Istarske  
ţupanije (IDS- HNS-SDP- ZELENA SREANKA), koji je sjednici i predsjedavao    

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
ţupanije, 

- zamjenika Ţupana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- naĉelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela Istarske ţupanije, 
- voditelje ţupanijskih  tijela , organizacija, goste,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 18. sjednici Skupštine Istarske 

ţupanije. 
. 

Zamolio je zamjenicu  tajnice Skupštine  Istarske  ţupanije, gospoĊu Melitu Ferencić, 
da izvrši prozivanje  vijećnika  radi utvrĊivanja kvoruma.. 

 
MELITA FERENĈIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2
2. 

 Furio Radin IDS – HNS 
Odsutan 

Odsutan 

3
3. 

 Mirjana Antonelić IDS – HNS Odsutna (O) 

4
4. 

 Drago Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kliĉković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan  

1
12. 

 Eda Klapĉić IDS – HNS    

1
13. 

 SerĊo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 SerĊo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

 Tamara Brussich IDS – HNS  Odsutna  

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS – HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljaĉić 

HSU – HSLS  

2
23. 

Ivica Mikulĉić HSU – HSLS Odsutan (O)  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS    

2 Marino Roce HDZ – HSS   
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26. 

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan (O) 

2
28. 

 Zvonimir Ĉoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI   

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI   

4
40. 

Nenand  Ĉendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENĈIĆ, zamjenica tajnice  Struĉne  sluţbe za poslove  Skupštine Istarske 
ţupanije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, naĉelnik uprave Istarske ţupanije, 
ALEN DAMIJANIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  ţupanije, 
JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela  za odrţivi  razvoj Istarske  ţupanije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, lovstvo, ribolov i 
vodoprivredu Istarske ţupanije.  
VLADIMIR TORBICA,  proĉelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  ţupanije,  
GROZDANA LOVREĈIĆ, proĉelnica  Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gradnju 
Istarske ţupanije, 
SONJA GROZIĆ- ŢIVOLIĆ, proĉelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  ţupanije, 
PATRICIA SMOLJAN, proĉelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehniĉku kulturu 
Istarske  ţupanije, 
DESA SARVAN, proĉelnica  Upravnog odjela za lokalnu  samoupravu   
ORIANO OTOĈAN, proĉelnik Upravnog odjela za meĊunarodnu suradnju  i  europske 
integracije Istarske  ţupanije, 
MIODRAG ĈERINA, šef kabineta Ţupana Istarske  ţupanije,  
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GRACIANO PREKALJ, direktor AZRRIA – Agencije za ruralni razvoj Istarske  ţupanije, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Ţupanijske  uprave za  ceste Istarske  ţupanije, 
DARKO KADUM, direktor  MIH-a d.o.o. Poreĉ 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 33  od  
41 vijećnika, pa  Skupština moţe punovaţno  raspravljati i odluĉivati. 

Prelazi se na utvrĊivanje dnevnog reda.  
U prilogu materijala vijećnici su dobili prijedlog dnevnog reda za 21. sjednicu 

Skupštine Istarske  ţupanije. 
Otvara raspravu o prijedlogu dnevnog reda i naglašava da  na prijedlog dnevnog reda 

nema nadopuna.  
Pošto se nitko nije javio za rijeĉ, zakljuĉuje  raspravu i stavlja predloţeni dnevni red  

na glasanje, te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština  sa  33 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV», za  21. sjednicu  Skupštine Istarske  ţupanije  utvrĊen  slijedeći 

 
DNEVNI  RED 

1.  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 18. sjednice Ţupanijske skupštine Istarske 

ţupanije, 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 19. zajedniĉke sveĉane sjednice 

Gradskog vijeća Grada Labina, općina Labinštine i Skupštine Istarske 
ţupanije, 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3.  

a. Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Istarske ţupanije  za 2010. godinu, 
b. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma IŢ za 2010. godinu, 
c. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća o radu FONDA za razvoj 

poljoprivrede i agroturizma Istre za 2010. godinu, 
4. Prijedlog Zakljuĉka o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obraĉuna plana 

graĊenja i odrţavanja ţupanijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Ţupanijske uprave 
za ceste Istarske ţupanije, 

5. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja luka posebne namjene i morskih plaţa te uzgoja školjaka,  

6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana poslovanja i Financijskog plana društva AZRRI 
– Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin  za 2011. godinu, 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovaĉkog društva 
MIH d.o.o. Poreĉ za 2011. godinu, 

8. Prijedlog Odluke o ocjenjivanju sluţbenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske 
ţupanije, 

9. Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja i  rasporedu sredstava za 
decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2011. godini, 

10. Prijedlog Zakljuĉka o utvrĊivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2011. godini, 

11. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja materijalnih i financijskih 
rashoda  centara za socijalnu skrb i  pomoći za podmirenje troškova stanovanja 
korisnicima koji se griju na drva u 2011. godini,  

12. Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja domova za starije i 
nemoćne osobe u 2011. godini,  

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana za zdravlje graĊana 
Istarske ţupanije za 2010. godinu, 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 
zdravstvene ustanove Istarski domovi zdravlja o dozvoljavanju prolaza, odnosno 
davanju prava sluţnosti na k.ĉ. 2504/01 k.o. Umag, 
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15.  
a. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnog školstva za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i uĉeniĉkih domova za 2011. godinu, 
16.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i 
usluga tekućeg i investicijskog odrţavanja osnovnih škola Istarske ţupanije, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i 
usluga tekućeg i investicijskog odrţavanja srednjih škola i uĉeniĉkih domova 
Istarske ţupanije, 

17. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne 
imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske 
ţupanije za 2011. godinu, 

18. Prijedlog Zakljuĉka o djelomiĉnom udruţivanju sredstava za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i 
srednjem školstvu Istarske ţupanije za 2011. godinu, 

19. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o zonama sanitarne zaštite i izvorišta vode 
za piće u Istarskoj ţupaniji (Sl. novine IŢ 12/05), 

20. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene - privezište "Alberi" 

21. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Zakljuĉak Školskog odbora 
Tehniĉke škole Pula i na Zakljuĉak Školskog odbor Industrijsko-obrtniĉke škole Pula, 

22. Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanice Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne 
osobe Raša, 

23.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju ĉlanice Školskog odbora Osnovne škole 

Juršići, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanice Školskog odbora Osnovne škole 

Juršići, 
24.  

a. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Ţupanijskog suda u Puli, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Rovinju. 

 
ORDINE DEL GIORNO 

1.  
a. Verifica del verbale sintetico della 18a seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana, 
b. Verifica del verbale sintetico della 19a seduta congiunta solenne del Consiglio 

municipale della Città di Albona, dei comuni dell'Albonese e dell'Assemblea 
della Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3.  

a. Rapporto annuale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per l'anno 
2010, 

b. Rapporto annuale sull'attuazione del piano finanziario del Fondo per lo 
sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo della RI per il 2010, 

c. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Rapporto sul lavoro del 
FONDO per lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria per il 2010, 

4. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta del bilancio annuale del 
piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per l'anno 2010 
dell'Amministrazione regionale per le strade della Regione Istriana, 

5. Proposta di Comunicato sull'intenzione di dare concessioni sul demanio marittimo per 
l'uso economico dei porti a destinazione specifica e delle spiagge marittime, nonché 
dell'allevamento di conchiglie,  
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6. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano d'attività e del Piano finanziario della 
società AZRRI – Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria s.r.l. Pisino per l'anno 2011, 

7. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano di lavoro e del Piano finanziario 
della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2011, 

8. Proposta di Delibera sulla valutazione dei funzionari e impiegati negli organi 
amministrativi della Regione Istriana, 

9. Proposta di Delibera sui criteri, le misure, le modalità di finanziamento e disposizione 
dei mezzi per le funzioni decentralizzate per gli istituti sanitari nel 2011, 

10. Proposta di Conclusione sulla determinazione della Lista delle priorità delle istituzioni 
sanitarie per la disposizione dei mezzi delle funzioni decentralizzate per l'anno 2011, 

11. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle uscite 
materiali e finanziarie dei centri di assistenza sociale e sugli interventi per sopperire 
alle spese d'abitazione degli utenti che si riscaldano a legna nel 2011,  

12. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e la modalità di finanziamento delle case per 
anziani e infermi nel 2011,  

13. Proposta di Delibera sull'approvazione del Rapporto sull'attuazione del Piano per la 
salute dei cittadini della Regione Istriana per l'anno 2010, 

14. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Delibera del Consiglio 
d'amministrazione dell'istituto sanitario Case della salute istriane sulla servitù di 
passaggio sulla particella catastale 2504/01 del comune catastale di Umago, 

15.  
a. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentralizzate delle scuole elementari per l'anno 2001, 
b. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle 

funzioni decentralizzate delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno 
per l'anno 2011, 

16.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 

materiale, dei pezzi da ricambio e delle prestazioni di manutenzione corrente 
e degli investimenti nelle scuole elementari della Regione Istriana, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
materiale, dei pezzi da ricambio e delle prestazioni di manutenzione corrente 
e degli investimenti nelle scuole medie superiori e delle case dell'aluno della 
Regione Istriana, 

17. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano delle uscite per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga scadenza e ulteriori investimenti sul patrimonio non 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 
2011, 

18. Proposta di Conclusione sull'impiego congiunto parziale dei mezzi per l'acquisto del 
patrimonio prodotto a lunga scadenza e ulteriori investimenti sul patrimonio non 
finanziario delle scuole elementari e medie superiori della Regione Istriana per l'anno 
2011,  

19. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sulle zone di tutela 
sanitaria e le fonti d'acqua potabile nella Regione Istriana (Bollettino ufficiale della RI 
12/05), 

20. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'approvazione della 
concessione sul demanio marittimo a finalità edili e uso economico del porto a 
destinazione particolare -  banchina "Alberi" 

21. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della Conclusione del Comitato 
scolastico della Scuola tecnica di Pola e della Conclusione del Comitato scolastico 
della Scuola industriale – artigianale di Pola, 

22. Proposta del Provvedimento di nomina di un membro del Consiglio d'amministrazione 
della Casa per anziani e infermi ad Arsia, 

 
23.  
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a. Proposta del Provvedimento di destituzione di un membro del Comitato 
scolastico della Scuola elementare  Juršići, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina di un membro del Comitato scolastico 
della Scuola elementare Juršići, 

24.  
a. Proposta di Provvedimento sulla nomina dei giudici d'assise del Tribunale 

regionale di Pola, 
b. Proposta di Provvedimento sulla nomina dei giudici d'assise del Tribunale 

comunale di Rovigno. 
 

Prije prelaska na  dnevni red predsjednik  DINO KOZLEVAC zamolio je da se 
verificira  Zakljuĉak Odbora za Statut, Poslovnik, lokalnu i podruĉnu (regionalnu) 
samoupravu o utvrĊivanju obraĉuna sredstava za politiĉke stranke za period  travanj – lipanj  
2011. godine.  

Radi se o tehniĉkoj odluci unaprijed utvrĊenoj. Raspored sredstva vrši se svaka  3 
mjeseca, ali u meĊuvremenu zakonskom odredbom  Zakljuĉak Odbora  treba verificirati, a 
slijedeći puta  će to dolaziti  na predstavniĉko  tijelo, koje će donijeti Zakljuĉak. Pošto  je to 
matiĉni Odbor odradio prije desetak dana potrebno je  preloţeni Zakljuĉak Odbora  
verificirati. 

Skupština sa 33 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «ASUZDRŢANIH»  
glasova, donijela  

 
   Z A K L J U Ĉ A K  
 

o  verifikaciji Zakljuĉka Odbora za Statut, Poslovnik, lokalnu i podruĉnu (regionalnu)  
samoupravu o utvrĊivanju obraĉuna sredstava za politiĉke stranke za period  trava nj – lipanj  
2011. godine.   
 

AD – 1 
 

a. VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA  SA 18. SJEDNICE 
    ŢUPANIJSKE SKUŠTINE  ISTARSKE ŢUPANIJU 
b. VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA  SA 19. SJEDNICE 
     ŢUPANIJSKE SKUŠTINE  ISTARSKE ŢUPANIJE 
 
Skraćene zapisnike vijećnici su  dobili u prilogu materijala  s dnevnim redom. 
Pošto se nije nitko javio za rijeĉ predsjednik DINO KOZLEVAC, 

stavljam na  glasanje pod a) prihvaćanje  Skraćenog zapisnika sa  18. sjednice  Ţupanijske 
skupštine  Istarske  ţupanije, te nakon  glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa 33 glasova 
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŢANIH»  glasova,  usvojila pod 
 a)  
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa  18. sjednice  Ţupanijske  skupštine  Istarske  ţupanije 

  
Zatim  stavlja na  glasanje pod b) prihvaćanje  Skraćenog zapisnika sa  19. sjednice  

Ţupanijske skupštine  Istarske  ţupanije, te nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa  33 
glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŢANIH»  glasova,  usvojila pod  
 b)  
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
 sa 19. zajedniĉke sveĉane sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, općina Labinštine i 
Skupštine  Istarske ţupanije, 
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AD – 2 PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Po već utvrĊenom redoslijedu, hodogramu i praksi, vijećniĉka pitanja su se  
postavljati  slijedećim redoslijedom : 

1. Kluba HSU- HSLS 
2. SDP- ZELENA STRANKA 
3. HDZ-HSS 
4. ODS-HNS 
5. NEZAVISNI 
6. IDS - HNS i istim redom  dalje  HSU-HSL itd.  

Vrijeme za postavljanje vijećniĉkih pitanja je  60 minuta. 
Pravo na postavljanje pitanja je u roku  od  2 minute, odgovor  zamjenika  Ţupana ili 

osobe koja  će odgovoriti na postavljeno pitanje je do  5 minuta. 
Pravo izraţavanja zadovoljstva ili nezadovoljstva na odgovor je jedna minuta, i pravo 

odgovora  Ţupana ili zamjenika  Ţupana  ili  osobe koja se  za to odrediti je do  dvije minute. 
Za postavljanje vijećniĉkih pitanja javili su se :  
1. ZDENKO PLIŠKO, Klub vijećnika  HSU-HSLS, 
2. NENAD BORŠIĆ, Klub vijećnika  HDZ-HSS, 
3. EVELINA BIASIOL – BRKLJAĈIĆ, Klub vijećnika  HSU-HSLS, 
4. TULLIO FERNETIHC, Klub NEZAVISNIH  vijećnika 
5. GVIDO JERMANIŠ, Klub NEZAVISNIH  vijećnika,  
6. MARIN GRGETA, Klub vijećnika IDS – HNS 
7. KATARINA NEMET, Klub vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA, 
8. MAJA  ŠARIĆ, Klub vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA, 
9. JOSIP ANTON RUPNIK, Klub vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA, 
10. LUCIJA DEBELJUH, Klub vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 

  
O redoslijedu postavljanja pitanja dogovor se vrši unutar Kluba vijećnika..  
Poĉetak za postavljanja  vijećniĉkih  pitanja je u  17,15 sati.  
Poziva predstavnika Kluba vijećnika  HSU - HSLS-a, da postavi vijećniĉko  pitanje.  

 
ZDENKO PLIŠKO: 

 
Gospodine predsjedniĉe, zamjeniĉe Ţupana sa suradnicima, kolegice i kolege, 

gospodo iz medija, dobar dan svima. 
Ja imam dva pitanja.  
Doduše već ranije sam  vezano za ove teme diskutirao. Sada ću postaviti konkretna 

pitanja. Krivo mi je što nema Ţupana, vjerujem da bih dobio od njega odgovor iz prve ruke. 
 Što mi kaţemo „Spod Raklja mi  sela», dogaĊa se svojevrstan tsunami, ali nije 

uzrokovan prirodnim silama, nego silom interesa s jedne strane i s druge strane nebrigom 
lokalne zajednice uz pomoć drţavne administracije. 
 Radi se o eksploataciji kamena na lokaciji  Podrola - Sveti Mikula. Posljedice su 
oštećenja na velikom broju kuća, cisterni s pitkom vodom, popucale ploĉe na grobljima, 
razrovane prometnice kroz naselje, nepopravljivo, devastirano priobalje i uništen krajobraz te 
arheološko nalazište Starog Raklja, koji se nalazi u neposrednoj blizini kamenoloma. Ovo 
sve zbog toga što je koncesionar u toku trajanja koncesije i još sada se ne pridrţava 
rudarskog projekta i ugovora o koncesiji, a prošlo je bez ikakvih posljedica. Dakako, još si je 
dozvolio pravo rudarenja bez posjedovanja koncesije i to od 6.09 – 11.10. 2010. godine, uz  
naknadni blagoslov nadleţnih drţavnih institucija. Reći ću samo je interes u svemu tome, 
financijski da se tako izrazim, Općine Marĉana već 14 godina, imam njihov podatak, za 14 
godina uspjeli su inkasirati 6.055.057,36 kuna ili nešto više od 200.000,00 kuna po godini 
eksploatacije, a eksploatira se negdje izmeĊu 600.000,00 i 1.200.000,00 kubika kamena. Što 
sve ono tamo i oko toga se dogaĊa neprimjereno je izgovoriti s ove govornice, ali ţelim 
spomenuti što su Rakljanci sve pokušali uĉiniti. 
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 Mještani Raklja, neki općinski vijećnici u Opĉini Marĉana i udruge za zaštitu okoliša 
Raškog kanala, zbog osnovane sumnje u ĉin kaznenoga dijela protiv okoliša, a pogotovo za 
ĉin kaznenog dijela protupravne eksploatacije rudnog blaga iz ĉlanka 261. Kaznenog 
zakona, prituţivali su se redom, i to: Drţavnom odvjetništvu, Uredu za suzbijanje i korupciju i 
organiziranog kriminala, koji je predmet ustupio Općinskom Drţavnom odvjetništvu u Puli, 
Rudarskom inspektoratu, Uredu drţavne uprave u Istarskoj Ţupaniji, Skupštini Istarske 
ţupanije u svezi autentiĉnosti tumaĉenja odredbi Prostornog plana i to 21.01.2005. godine, 
Općinskom vijeću općine Marĉana, pet puta i to Josip Percan i Milan Percan, ĉak ĉetiri puta, 
30.06 i 8.12.2009.godine, 14.01.2010 i 23.03.2010. godine. 
 (D. Kozlevac : Kolega Pliško, ja se ispriĉava, ali već ste u  4 minuti. Molim vas da 
postavite pitanje). 
 Mislim da ću stići postaviti pitanje.  
  Maškunu d.o.o. 

Vijećnici Percan i AnĊelo Valić iz Hrvatske stranke umirovljenika 16.02.2010godine. 
 Krajnji rok eksploatacije radi sanacije je istekao 31.12.2010. godine. Unatoĉ svemu, 

Maškun d.o.o., umjesto završetka sanacije još uvijek i danas vrši bušenje radi eksploatacije i 
vrši odvoz kamena kako morskim tako i kopnenim putem. 
 Pitanje.  
 Ako je prioritetna obveza lokalne zajednice da štiti imovinu i osigurava blagostanje 
svojih graĊana, brine o svojem prirodnom bogatstvu i rudnom blagu, da poduzima mjere za 
sprjeĉavanje njihovog uništavanja i protupravnog prisvajanja od strane pojedinaca, te da 
sprijeĉi nezakonitosti, zašto nisu poduzimane nikakve aktivnosti koje iz te obveze proizlaze. 
Tim više što ovdje nisu poštivati prostorno planski dokumenti, kako Općine Marĉana, tako i 
Istarske ţupanije, te zašto nije se išlo energiĉnije u zaštitu interesa lokalne zajednice i 
njihovih graĊana. Što moţemo dalje oĉekivati !? 
 /D. Kozlevac : Kolega Pliško, 5 minuta je prošlo ! Ja bih vas zamolio da ostanete na 
tom pitanju, jer ako krenemo tako  dalje nećemo  stići postavljati pitanja/ 
 Radi se o jednom pitanju vezanom za prometnicu koja je zatvorena od 1.03.2011. 
godine  od Mosta Raše do Bristovca. 
 Ako se nije moglo izvesti radove bez potpunog zatvaranja prometnice, a sigurno je u 
svemu ovome profitirao izvoĊaĉ radova, a na štetu i trpljenje lokalne zajednice i njenih 
graĊana i gospodarstva, bilo bi praviĉno traţiti da indirektno svima podmiri  štetu tako što bi 
besplatno izvodio radove za te lokalne jedinice iz njihovog Programa odrţavanja lokalnih 
cesta ili komunalne infrastrukture. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Ja vas stvarno molim, prošlo je pet minuta, a u dvije minute dovoljno je vremena za 
postaviti  pitanje sa crticom obrazloţenja. 
 Tko se dalje javlja za rijeĉ?    
 Rijeĉ ima zamjenik Ţupana, gospodin  Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Dame i gospodo vijećnici, predstavnici medija, svi ostali prisutni. 
 Zahvaljujem se na dva pitanja,  kojima ne samo ovaj vijećnik redovito dostavlja, nego 
i mnogi graĊani iz dana u dan kod svojih ulazaka kod nas i zamolbi za sastanke i ne samo za 
sastanke, nego dolaze upiti od raznoraznih udruga, raznoraznih institucija, ne samo iz 
podruĉja Istarske Ţupanije, nego i dalje.  
 Moram naglasiti da je Poglavarstvo Istarske ţupanije još 2003. godine, kao i 
Skupština Istarske Ţupanije još 2003. godine, donijela jednu stratešku odluku  za koju 
tvrdimo da je kvalitetna, da se svi kamenolomi na obali moraju zatvoriti do 2010. godine. 
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  Moram naglasiti da nije samo problem kamenoloma na Svetom Mikuli, nego je isti 
takav problem i s kamenolom na Trgetu i sliĉan je problem i s kamenolomom u Plovaniji, i 
graĊani s pravom traţe svoja prava. 

 Istarska ţupanija u pripremama Prostornog plana i nekih drugih strateških 
dokumenata naglašavam da je već izradila studiju za eksploataciju mineralnih sirovina, koja 
je pokazala da se 70% materijala, koji se u ovom trenutku eksploatira  iz  kamenoloma na 
našem podruĉju, izvozi, a samo 30 % te rude je za naše podruĉje.  

Isto tako nas je iznenadilo proteklih dana, kada je u «Narodnim novinama» izašla 
koncesija vezana uz  lokaciju, kao i produljenje same lokacije za eksploataciju kamena, jer 
mislimo da je to neprimjereno i da je neprimjereno pod nekakvim drugim nazivima, da li će to 
biti nekakva luka ili nešto drukĉije, da se navedena lokacija kao takva moţe eksploatirati.  
 Kada govorimo o drugom pitanju, koje je vezano uz zatvaranje ceste na lokaciji iza 
Mosta Raša, od izvoĊaĉa radova  Ceste d.o.o. Pula traţili smo brz završetak radova, tako da 
je izvoĊaĉ radova  uveo ĉak i noćne smjene.  Mislim da će uspjeti i prije roka 1.06.2011. 
godine, koji je zacrtan projektom i planiranim  radovima,  uspjeti cestu otvoriti.  
 Naglašavam da je Pravilnik, koji  se odnosi  na prekomjerno korištenje javnih cesta, 
koji je svojevremeno  donijelo nadleţno Ministarstvo pred par godina, stavljen van snage, 
tako da lokalna zajednica, naţalost, legalno u ovom trenutku ne moţe traţiti nikakvo 
obeštećenje za prekomjerno korištenje cesta, odnosno za  poznate „škulje“ na svom terenu.  

Moram priznati da smo zabrinuti i da smo više puta kontaktirali i sa nekim 
institucijama, kao što su  MUP, drţavne institucije,  da se ovakve stvari ne dogaĊaju. 
Naţalost, u ovom trenutku još nismo uspjeli dobiti kvalitetan odgovor, odnosno nismo dobili 
naĉin na koji ćemo to kvalitetno rješavati. 

 O postavljenom pitanju kasnije moţe i ovdje prisutan ravnatelj Ţupanijske uprave za 
ceste  Robi  Zgrablić nešto  reći.. 
 Hvala! 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate pravo izraziti mišljenje, ali vas molim vrlo kratko. 
 
ZDENKO PLIŠKO: 
 
 Za prvo pitanje ne bih imao ništa dodatno za  reći. 

Drugo  nisam do kraja postavio, pa bih samo  spomenuo da su zatvaranjem 
spomenute prometnice najviše oštećeni graĊani kojima je mjesto rada s druge strane znaka 
zabrane prometovanja. Prijevoznici i gospodarstvenici, koji su poslom vezani za 
prometovanje na ovoj dionici, su  oštećeni. Posebno su teško i najviše oštećeni bolesnici, koji 
moraju dnevno na terapije ili specijalistiĉke preglede u bolnicu Pula i indirektno je oštećena 
lokana zajednica. 

 Na ovoj prometnici već su ranije izvoĊeni radovi sliĉni po svojoj tehniĉkoj zahtjevnosti 
i obimu, i to na relaciji Vozilići-Bršeć. Tada ta prometnica nije bila zatvorena. Mislim da se 
bespotrebno previše pogodovalo izvoĊaĉu  radova. U upravo zbog toga što mu se 
pogodovalo dobio je slobodno gradište od svakog ometanja, pa mislim da bi trebao imati i 
obveze donekle prema onima koji su imali trpljenje i izvoĊaĉ indirektno bi i graĊane namirio 
ako  ne bi imali troška izdvajanja za odrţavanje svojih lokalnih cesta i svoje komunalne 
infrastrukture, ako bi to uradili iz programa njihovih jedinica lokalne uprave. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 

Zahvaljujem! 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
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 Ispriĉavam se.  
U odgovoru zaboravio sam reći da se radi o drţavnoj cesti, o cesti drţavnog nivoa. 

Na plan Hrvatskih cesta smo dali samo suglasnost, a na  projekt i sam naĉin izvoĊenja 
navedenog projekta, nismo dali suglasnost, ali slaţem se apsolutno sa gospodinom 
vijećnikom da su najviše  oštećeni graĊani na tom odreĊenom podruĉju. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem! 
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP – ZELENA  stranka, 

Rijeĉ ima  vijećnica,  gospoĊa Maja Šarić. 
 
MAJA ŠARIĆ: 
 
 Hvala lijepa. 
 Još jedan lijep pozdrav svim prisutnima. 
 Imam dva kratka pitanja. 
 Prvo pitanje se odnosi na popis stanovništva. 

U kojoj je fazi popis  stanovništva i je li bilo eventualno nekakvih problema na terenu? 
 Drugo pitanje. 

Kada se oĉekuje završetak infrastrukturnih radova u gradu Puli, jer sezona nam je 
pomalo pred vratima i ukoliko se ti radovi pomalo ne privedu kraju imati ćemo velikih 
problema na prometnicama u gradu Puli. 
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa. 
 Tko se javlja za  rijeĉ ?    
 Rijeĉ ima zamjenik Ţupana, gospodin Vedran Grubišić. . 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Zahvaljujem se na pitanju. 
 Moram naglasiti da prateći situaciju  kroz medije po ostalim podruĉjima u Republici 
Hrvatskoj da je bilo mnogo problema vezano uz odabir popisivaĉa,   odabir osoba koje će 
popisivati graĊane i uz odabir kontrolora. Kod nas toliko tih problema nije bilo. Imali smo 
dobru suradnju s drţavnim organima, kao što su Drţavna geodetska uprava, Hrvatski zavod 
za zapošljavanje.  

Zašto to kaţem?  
Bilo je mnogo podataka koji nisu odgovarali. Ĉitaći su imali odreĊene greške. Osnovni 

kriteriji je nama na podruĉju Istarske ţupanije bio  koliko je rukopis osobe koja se odabire, 
koja će ispunjavati  obrasce kod vas kada doĊe kod kuće , uspjeti kvalitetno te obrasce 
ispuniti.  
 Sa 13.04.2011. godine imamo izvještaj da je 59 % domaćinstava  popisano od 90.000 
domaćinstava, po informacijama Drţavne geodetske uprave. I ovim putem pozivam sve 
graĊane koji se nisu popisali da se prijave u svoje izborne centre i da tamo eventualno, ako 
odlaze na put ovih dana, da odrade taj svoj dio posla.  

Većih problema, osim par manjih prituţbi,  nije  bilo. Popisno povjerenstvo je 
kvalitetno odradilo svoj posao. Vodilo se raĉuna  da se uvaţe i kriteriji lokalne zajednice, 
odnosno da lokalna zajednica u mnogoĉemu predloţi ljude koji bi najkvalitetnije odradili ovaj 
posao, koji već imaju nekakva iskustva na popisima stanovništva do sada. 
 Zahvaljujem se i na drugom postavljenom pitanju. 
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Bilo je dosta upita vezano  uz radove u gradu Puli. Radovi na kruţnom toku na Punti 
u Puli biti će završeni sa 1.06.2011. godine. Vrijednost investicije je 6.000.000,00 kuna, a 
investitor je Pula Herculanea d.o.o. Pula. 

 Radovi će biti nastavljeni i na kanalizacijskim kolektorima još preko ljeta, jer se 
odnose na radove na Velom vrhu i u Kolodvorskoj ulici. Raĉunamo da će ti radovi biti 
završeni  do jeseni, s time da neće utjecati na promet i neće biti nekakvih većih problema 
vezano uz normalan tijek turistiĉke sezone. 
 Hvala.. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu još nešto  dopunski  reći ? 

Nema potrebe. Uštedjeli smo vrijeme.  
 Sada je na redu Klub vijećnika  HDZ-HSS. 

Rijeĉ ima  vijećnik  Nenad  Boršić.  
 
NENAD BORŠIĆ: 
 
 Najprije da vas pozdravim. 

Poštovani predsjedniĉe, zamjeniĉe Ţupana, drage kolegice vijećnice i vijećnici. 
 Postavio bih jedno pitanje gospodinu zamjeniku  Ţupana. 
 Zadnji put smo dobili odgovor da je po pitanju pruge u Koţjaku došlo do urušavanja. 
Da li je došlo do kakvih promjena, do kakvih naznaka da bi se to urušavanje moglo uskoro 
riješit. Obzirom  da razvijamo turizam u Istarskoj ţupaniji, ali i gospodarstvo zajedno s time, 
kao  Klub vijećnika  HDZ-HSS smatramo da je jako bitno riješiti  taj problem, jer time 
pripomaţemo i rasterećenju prometnica i svega ostaloga. 
 Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine zamjeniĉe Ţupana, imate rijeĉ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Zahvaljujem vijećniku Boršiću na postavljenom pitanju.  

Po informacijama od strane Hrvatskih ţeljeznica spomenuta investicija bi trebala  biti 
u vrijednosti od nekih 2.000.000,00 €. Naţalost, u ovom trenutku ne znamo, ĉak i na 
insistiranje Luĉke uprave Rijeka i insistiranje saborskog zastupnika i ravnatelja Luĉke uprave, 
gospodina Bojana Hlaĉe, kada će navedeni radovi biti izvedeni.  

Zašto to kaţem?  
Kaţem zbog toga što je ta pruga ţila kucavica prema pruzi Lupoglav-Štalije i vrlo je 

bitna za razvoj cijelog Raškog bazena. Slaţem se s vašom konstatacijom da nam je u ovom 
trenutku ipak industrija vrlo bitna. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVEC: 
 
 Zahvaljujem. 

Da li  gospodin vijećnik Nenad  Boršić ima  potrebe još nešto dodatno  reći ?  
Nema. 

 Sada je na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
Rijeĉ ima  vijećnik Marin  Grgeta. 
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MARIN GRGETA: 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, gospodine zamjeniĉe Ţupana sa suradnicima, 
kolegice i kolege vijećnici. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje je za gospodina naĉelnika uprave, a tiĉe se izrade jednog jako vaţnog 
dokumenta koji će naslijediti sadašnji ROP Istarske Ţupanije, a to je Ţupanijska razvojna 
strategija. Zanima me u kojoj je fazi ta izrada, kada se oĉekuje njezin završetak i dostava 
nama vijećnicima na klupe? 
 Drugo pitanje, jedan moţda od najvaţnijih, ako  ne i najvaţnijih projekata, koji će se 
moţda u sljedećem razdoblju  dogoditi na našem podruĉju, na podruĉju Istarske Ţupanije, je 
TE Plomin 3. Oko tog projekta se otvaraju mnoga pitanja, a sada bih se zaustavio samo na 
nekoliko potpitanja, koja su najaktualnija, a to je izrada Studije utjecaja na okoliš. Da li 
imamo informacije kada bi ta Studija mogla biti gotova, kada bi mogla ići na javnu raspravu. 
Vezano za to da li se moţda razmišlja, kao što je bilo najavljivano, o nekom drugom 
mišljenju, o nekom trećem mišljenju, po potrebi, da li postoje neke alternative u sluĉaju da 
Studija pokaţe da TE na ugljen nije prihvatljivo rješenje, da li je još uvijek aktualna priĉa sa 
plinom i sliĉno. Tu se otvara još mnoga pitanja, ali u ovoj fazi bih se zaustavio na  aspektima 
tog projekta. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVEC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodin Valerio Drandić, naĉelnik uprave, odgovorit  će na  postavljeno pitanje.  
 
VALERIO DRANDIĆ: 
  

Dobar veĉer svima, buona sera a tutti.  
 Ukratko ću odgovoriti na prvo postavljeno pitanje. 
 Ţupanijska razvojna strategija. 

Kao što znate  osnovana su tijela, koja su bila zaduţena za izradu tog vrlo vaţnog 
dokumenta. Uz stoţer i radni tim, osnovano je i Partnersko vijeće. Ja mogu vas sa 
zadovoljstvom informirati da je taj vrlo vrijedan dokument izraĊen, da je radna grupa dugo i 
predano radila, da je osnova za izradu Strategije bio ROP, koji nam je osigurao jako puno 
podataka, meĊutim, Strategija je ipak šira i obuhvatnija od samoga ROP-a.  
 Dokument je upućen Partnerskom vijeću. Prije desetak dana odrţana je  sjednica na 
kojoj je voĊena duga rasprava oko prijedloga Ţupanijske razvojne strategije,  bilo je ponešto 
primjedbi i dopuna. Dogovoreno je da se sve to ugradi i usvoji i ponovo vrati Partnerskom 
vijeću. Nakon toga će Ţupan utvrditi tekst i zatraţiti suglasnost od Ministarstva gospodarstva. 
Naime, tek po ishoĊenoj suglasnosti od Ministarstva gospodarstva, Ţupanijska će strategija 
doći na Ţupanijsku skupštinu, dakle, na ovo tijelo i ovdje će biti prihvaćena.  
 Podsjećam da je ovo prvi put da ćemo donijeti razvojni dokument kojeg ćemo se 
morati drţati. Do sada takvi dokumenti su bili neobvezujući i najĉešće su sluţili kao putokaz 
ili smjernica. Ovo je prvi put da postoji zakon, a da će postojati i ţupanijska odluka o 
donošenju Ţupanijske razvojne strategije, a to znaĉi da će to biti dokument koji će se morati 
poštivati za razliku od dosadašnjih koji su se poštivali u dijelu, a u dijelu ne. 
 Toliko. Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVEC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine vijećniĉe imate pravo izraziti mišljenje. 

Nemate potrebe.  
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Na drugo pitanje odgovorit će  proĉelnik  Upravnog odjela za odrţivi razvoj, gospodin 
Josip  Zidarić.  
 
JOSIP ZIDARIĆ: 
 
 Gospodine predsjedniĉe, poštovane vijećnice. 

Ja ću vam nešto reći vezano za TE Plomin 3, odnosno Studiju utjecaja na okoliš. 
 17. prošlog mjeseca je bila prva sjednica za ocjenu Studije utjecaja na okoliš. Ne 
zove se TE 3. Ima jedno ĉudno ime, zove se: „Zamjenski blok TE 1, rekonstrukcija i 
povećanje kapaciteta KEC 500“. Tako otprilike se zove, ako sam dobro zapamtio.  

Sjednica je bila u Plomin  Luci. Ministar je imenovao jedno 15-ak ljudi, 15 osoba, koji 
su ĉlanovi tog Povjerenstva. Na prvoj sjednici obiĉno izraĊivaĉ studije kaţe nešto o samom 
zahvatu i nakon toga ĉlanovi Povjerenstva imaju svaki za sebe pravo reći njihovo mišljenje o 
studiji.  

Bilo je jako puno primjedbi. Iz Istarske Ţupanije u tom Povjerenstvu je gospodin Tulio 
Demetlika, Gradonaĉelnik Grada Labina, naĉelnik Kršana i  ja. Ja sam i na prvoj sjednici 
rekao,  to je ĉak  u novinama pisalo, poslije toga smo svi davali svoja oĉitovanja da Studija 
nije sukladna Programu prostornog ureĊena Republike Hrvatske, jer u Programu koji je 
Sabor donio 1999. godine vezano za TE Plomin govori se da će se ona završiti. Tada je 
dvojka bila u fazi gradnje i ona se dovršila. 
 Postoje još dva podruĉja u Programu, koja govore o rekonstrukcijama, a sastavni dio 
tog Programa su i neki grafiĉki prilozi. Ono što sam ja napisao u tom svom oĉitovanju je da 
TE Plomin 500 nije nikakva zamjenska graĊevina, jer kada se nešto zamjeni, a ja sam naveo 
i ĉlanke zakona, što je to zamjenska graĊevina, što je  rekonstrukcija, meĊutim, ono suštinski 
je da taj objekt za koji se radila Studija, nije sukladan ni jednom prostornom dokumentu. 
Predsjednik komisije doktor Mikuleć, moram priznati, je vrlo brzo reagirao i rekao da će sve 
te stavove koje sam  iznio razmotriti u Ministarstvu zajedno sa nama. To piše i u zakljuĉku sa 
te sjednice.  

Vjerujem da su svi, jer smo imali rok od osam dana u kojem smo trebali dati 
primjedbe i dostaviti ih Ministarstvu,  dali. Nakon toga odgovora iz Ministarstva nema. 
Vjerujem da će nas pozvati i da ćemo u Ministarstvu to razjasniti. 
 Evo, toliko. 
 
DINO KOZLEVEC: 
  

Zahvaljujem gospodinu Josipu  Zidariću. 
 Sada je na redu Klub Nezavisnih vijećnika. 
 Rijeĉ ima  vijećnik Gvido  Jermaniš. 
 
GVIDO JERMANIŠ : 
 
 Zahvaljujem. 
 Poštovani predsjedniĉe, zamjeniĉe Ţupana, kolegice i kolege vijećnici i svi prisutni. 

Imao bih dva kratka pitanja. 
Prvo pitanje. 

 Zanimalo bi me što se u Istarskoj Ţupaniji vezano za Upravni  odjel za odrţivi razvoj, 
u Odsjeku za pomorstvo, promet i veza, poduzima kako bi Hrvatske ţeljeznice ponovo uvele 
direktnu ţeljezniĉku vezu sa susjednom Slovenijom. Vozni red HŢ-a je stupio na snagu 12. 
prosinca prošle godine, ukinute su sve linije od Buzeta do Divaĉe, osim sezonskih vlakova, 
koji će voziti tijekom dva ljetna mjeseca. Linija Buzet-Divaĉa, koja je prometovala svaki dan s 
polaskom u 16,00 sati,  bila je jedina putniĉka ţeljezniĉka veza Buzeta sa Slovenijom, 
preostala nakon ukidanja ostalih linija, poput primjerice „ZELENOG VLAKA“, koji je 
svakodnevno povezivao Pulu sa Ljubljanom i Zagrebom. 

 Cilj Ţupanije trebao bi biti ukljuĉiti se u rješavanje prometne ţeljezniĉke povezanosti 
meĊu dvjema susjednim drţavama, a Europska Unija je već davno dala prioritet ţeljeznici, 
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jer prijevoz robe i putnika putem ţeljeznice je jeftiniji, sigurniji i ekološki najprihvatljiviji. 
Posebno bi   trebalo naglasiti da bi kvalitetno rješenje  ţeljezniĉkog saobraćaja u cijelost 
pozitivno utjecalo na rast cijelog gospodarstva Istre putem smanjenja troškova proizvodnje, 
povećanje konkurentnosti na trţištu bi u cjelini utjecali na rast zaposlenosti u Istri. 
 Drugo pitanje. 
 Vezano za nadogradnju Srednje škole u Rovinju, izgradnja sportske dvorane, 
planirana investicija je iznosila 76.800.000,00 kuna, a vidljivo je  da   do sada investicija 
iznosi 85.000.000,00 kuna, pa nas zanima iz kojih fondova će se pokriti razlika u trošku 
investicija. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem kolegi vijećniku. 
 Na prvo pitanje odgovorit će, gospodin Vedran  Grubišić, zamjenik Ţupana Istarske  
ţupanije. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Zahvaljujem se na vašem pitanju.  
 U putnom voznom redu Hrvatskih ţeljeznica došli smo do mnogih nelogiĉnosti, tako 
da vam se dogodi da doĊete na lokaciju Divaĉa i vaš je vlak za neku daljnju destinaciju prije 
15 minuta otišao. Mi smo, naţalost, samo trebali dati suglasnost na takav vozni red. 
 Istarske ţupanija i Upravni  odjel za odrţivi razvoj je  napravio  niz dokumenata koji 
se odnose na ţeljeznicu u Istri. Procjena je da bi sanacija, odnosno popravak pruga na kojoj 
su neki pragovi još iz vremena prije Drugog svjetskog rata, bila nekih 35-40.000.000,00 €, 
ovisno o naĉinu na koji bi se nešto saniralo. 

 Moram naglasiti da je naš prioritet  kroz ciljeve razvoja Istarske Ţupanije, kao Zelene 
ţupanije, kao energetski uĉinkovite ţupanije, da se dio prometa prebaci na ţeljeznicu, ne 
samo zbog toga što mnogi graĊani se nikada nisu vozili ţeljeznicom, nego zbog toga što u 
ovome trenutku imamo i bilo je pred par godina, 2006. godine,  preko 200.000 putovanja 
ţeljeznicom. Interes postoji,  ne samo za  «Zeleni vlak».  

Moram naglasiti da nam je problem i sa Republikom Slovenijom.  
Zašto to kaţem? 
Kaţem iz razloga što jedan prolazak vlaka kroz Republiku Sloveniju u ovom trenutku 

košta 16.000,00 kuna. Prolazak kroz svoj drţavni teritorij naplaćuju 16.000,00 kuna, pa znate 
koliko bismo morali taj dio vezan uz promet na ţeljeznici morali subvencionirati. 

I za kraj da kaţem, san 150 godina star  o tunelu kroz Uĉku, mislim da bi kroz 
europske projekte i kroz razvojne projekte, kao nastavak dolinske pruge, koja bi povezivala 
Zagreb i Rijeku, mogao biti ostvaren u  planu od nekih 10-tak godina. 

Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 

Zahvaljujem. 
 Na drugo pitanje odgovorit će, gospodin Valerio  Dranĉić, naĉelnik uprave. 
 
VALERIO GRANDIĆ:   
 
 Upravo smo danas imali  kratku konzultacija na temu Srednje škole i sportske  
dvorane u Rovinju. Ne znam odakle vama ti podaci, ali još takvog sluţbenog obraĉuna 
nemamo. Još uvijek smo u granicama ugovorenog iznosa od 75.000.000 kuna i Sporazuma  
da se škola i sportska dvorana financiraju u omjeru 50% Ministarstvo prosvjete, a 50% Grad 
Rovinj i Istarska ţupanija zajedno. U tom omjeru Grad Rovinj i Istarska ţupanija, od prilike 
Grad Rovinj   sa 30.000.000,00 kuna,  a Istarska ţupanija sa nešto preko 8.000.000,00 kuna.  
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 Istina je da govorimo o izgradnji i rekonstrukciji, izgradnji i nadogradnji škole i 
izgradnji sportske dvorane, a ne o opremi. Uskoro oĉekujemo  koliko će koštati oprema same 
sportske dvorane, budući da se  novoizgraĊene uĉionice mogu opremiti postojećom 
opremom ako sredstava ne bude dovoljno. 

 U svakom sluĉaju, prisjetimo se da su ta škola i sportska dvorana bili milodar 
Hrvatske vlade nakon izmjena Zakona o porezu na dobit, gdje je Rovinj bio najviše zakinut 
grad u Republici Hrvatskoj u relativnom iznosu, i gdje je reĉeno da će se odreĊeni broj 
godina nekakvim sredstvima iz Drţavnog proraĉuna ublaţiti taj udar na Proraĉun Grada 
Rovinja. Recimo da je to bio jedan od  zalogajĉića. Oĉekujem da će i nastavak eventualnih 
prekoraĉenja sredstava biti u obvezi Ministarstva prosvjete, a ne jedinica lokalne i podruĉne 
samouprave. U krajnosti, mi ćemo, ako bude potrebno preuzeti razmjerni dio obveza u 
omjeru dosadašnjeg financiranja. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Jermaniš, imate  pravo  na dopunsko pitanje.  
 Nema potrebe. 
 Sada je na redu Klub vijećnika IDS - HNS. 

Rijeĉ ima  vijećnica Katarina Nemet . 
 
KATARINA NEMET: 
 
 Poštovani gospodine predsjedniĉe, kolegice i kolege vijećnici, zamjeniĉe Ţupana i svi 
prisutni. 
 Imam jedno kratko pitanje za naĉelnika uprave, gospodina Valerija Grandića. 

 Kao što je svima poznato dom „VILA MARIJA“ gradio se od 2003.-2008. godine. 
Prilikom primopredaje utvrĊeni su nedostaci zbog kojih se nisu korisnici mogli useliti u Dom. 
Zanima me kakva je situacija danas i kada bi se napokon mogla završiti ova trakavica, to 
jest. kada  bi se Dom mogao privesti svrsi za koju je i namijenjen. 
   Hvala! 
 
DINO KOZLEZVAC: 
 
 Zahvaljujem.  
 Kolega Valerio Drandić izvolite, imate rijeĉ.  
 
VALERIO DRANDIĆ: 
 
 Ljudi koji vode spomenuti projekt na kraju bi mogli postati korisnici tog Doma  koliko 
problema imaju. Kako ste ĉuli iz pitanja, od 2003. godine se ta trakavica vuĉe i ovo vam je 
najruţniji dio sustava javne nabave. Znamo svi da javna nabava nosi neke jako pozitivne 
stvari, ali  nosi i natjeĉaje, propale natjeĉaje, najjeftinije izvoĊaĉe, to jest najnekvalitetnije 
izvoĊaĉe, a nakon toga procesi vijećanja, sudovi itd. 
 U svakom sluĉaju prenijeti ću  vam posljednje informacije, koje su  relativno svjeţe, 
od prije nekoliko tjedana iz Ministarstva zdravstva i socijalne skrbi. Osobno sam se 
informirao, a danas sam ĉuo i ravnateljicu Doma, da je   upravo  danas skonĉan posljednji 
natjeĉaj za posljednje radove na otklanjanju nedostataka  i po procjeni ravnateljice, ali i 
Ministarstva, ukupno svi radovi, - sada govorimo o radovima na otklanjanju nedostataka 
nakon primopredaje od izvoĊaĉa radova, - trebali bi biti gotovi do kraja 6. mjeseca. Još uvijek 
stojimo pri zakazanom terminu za useljenje 1.07.2011. godine, nadajmo se. 

 Ima još nešto pozitivno. Ovih dana smo dobili jedan dopis iz Ministarstva zdravstva i 
socijalne skrbi, kojim nas mole da participiramo financijski u plinskom prikljuĉku s obzirom da 
su prihvatili prijedlog da supstituiraju ukapljeni plin prirodnim plinom, za što su i izdvojili 



18 

 

odreĊena  sredstva. U tom kontekstu od nas oĉekuju jednu, neću reći simboliĉnu, manju 
participaciju, što ukazuje da su prionuli poslu i da bi stvarno 1.07. taj Dom mogao biti useljen. 

 Ovo će nam biti višestruko korisno, ne samo zbog preseljenja korisnika sadašnjeg 
doma, koji su stvarno u ne uvjetnim, ne prihvatljivim uvjetima, nego i zato što će se osloboditi 
jedan veliki prostor, koji uz manju doradu i rekonstrukciju, moţe itekako posluţiti drugim 
ustanovama, za  što interesa već ima jako puno. 
 Evo, toliko. Hvala lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 

Zahvaljujem. 
Nemate potrebe za dopunskim  pitanjem.  

 Na redu je Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
Rijeĉ ima vijećnica  Evelina  Bisiol. . 

 
EVELINA BIASIOL-BRKLJAĈIĆ: 
 
 Spetabile  presidente, spetabile vice zupano, koleghi. 
 La mia prima  interpelanza  è il  transporto dei  alunni, che gia abbiamo leto sui  
giornali  che il   transporto per i alunni è  un problema non indiferente. La zupania, la  
Regione d'Istria ha  preventivato  4 accordi, accordi  quadreniali    con le societa  di  
transporto, aveva preventivato un costo  di 22,66 milioni di cune  che con   l'IVA ragiungeva 
27,80 milioni di cune. Sono state accettate  questo  anno  oferte maggiori pari a 30,47 milioni 
di cune  con aggiunta di  IVA. Quindi la  cifra supera del 9,6 % il  concordato.  
 La cosa  ci rende perplessi soprattutto analizzando il concordato di  massima, 
nonostante  in esso si preccisava  che in caso di rincaro  del carburante  superiore al 5 % si  
tollerà  un aumento  del prezzo  a km  del 2 % nei contratti  di  quest'anno  le percentuali 
come abbiamo sentito  sono  di gran lunga maggiorei.  
 Come verrà coperta questa discrepanza  avendo in visione che  anche la  
contrazione  dei mezzi  decisi dalle instituzioni  statali  che per le  scuoli elelemntari  e per  le 
scuole medie i costi materiali  vengono portati all'89,30  % di media rispetto al 2010, mentre 
per  le istituzzioni  superiori la contratazione   pari  all'11,44 %. 
 Ci si  puo  aspettare  che anche  in tal caso gli organi  competenti  della  Regione  
intervengono  im merito  giacchè  le  scuole ( la sanità e la sociale) sono al  limite  della 
sopravvivenza  in quanto  con le  dotazioni  mensile riescono  a malopena  a coprire le spese  
fisse  e per quelle  variabili devono  far ricorso alla buona  volontà dei fornitori di  aspetare le 
loro  spettanze ?    
 Na hrvatskom ću samo reći da je pitanje vezano za prijevoz uĉenika osnovnih škola, 
pregledom procjena vrijednosti visinom prihvaćenih ponuda te cijene iz godišnjih ugovora 
uoĉljivo da javna nabava nije ispunila svoju svrhu, a to je što kvalitetnija ponuda uz što niţu 
cijenu, dapaĉe, cijeli je postupak krajnje netransparentan a razlika u cijenama prevelike da bi 
se  mirne duše moglo reći da je sve u redu. Razlike su, ĉuli smo od 5,00 kuna po kilometru 
do 70,00 kuna po kilometru što iziskuje jedno 9,6 % više sredstava nego što je ţupanija bila 
prihvatila. 
 Iako okvirni Sporazum nalaţe da radi poskupljenja goriva iznad 5% popisuje porast 
cijene po kilometru od najviše 2 %, a ugovorima za ovu godinu postotci su višestruko viši, 
moramo li oĉekivati da će odgovorne sluţbe u Istarskoj ţupaniji intervenirati na toj razini 
upravo radi toga što te škole ( a ne samo one  već i  ustanove  u  sferi zdravstva i socijale) sa 
tim dodacima drţavnog standarda jedva stignu pokriti fiksne troškove, a za varijabilne moraju 
se osloniti na dobru volju svojih dobavljaĉa. 
 Da li postoji studija o iskorištavanju alternativnih izvora energije i da li kućanstva bi 
mogla dobiti potpore kao što se ĉini u Karlovaĉkoj, Zagrebaĉkoj i Krapinsko-zagorskoj 
ţupaniji.  
 Esiste una studia per lo sfrutamento delle energie  alternative ai  energenti  naturali 
(petrolio, carbone) e se le  famiglie  o i soggeti economici  che ne potrebbero usufrire potrano 
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tenere delle gevolazioni finanziarie come esiste dacordo della Unione  europea e aplicate già  
delle  regioni di Karlovac, Zagabria è  dello Zagorije.       
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Grazie. Hvala! 
 Na postavljena pitanja odgovorit  će resorna proĉelnica,  gospoĊa  Patricia Smoljan. 
. 
PATRICIA SMOLJAN: 
 
 Dobar dan svima. 
 Pitanje vezano uz prijevoz uĉenika stoji definitivno da imamo problema. Problem 
prijevoza uĉenika postoji od kada sam ja došla u ţupaniju, a došla sam krajem 10. mjeseca 
prošle godine.Ugovore smo uspjeli potpisati sa prijevoznicima tek prije nekoliko dana. 
Razlozi ovakvog dugog potpisivanja ugovora jesu promjene smjerova voţnje, odnosno, ne 
promjene smjerova voţnje, nego na nekim su dionicama vozili Brioni u prvoj varijanti 
potpisivanja okvirnih sporazuma, na nekima drugi prijevoznik. Kada je trebalo finalizirati 
potpise i potpisati okvirne sporazume  su nas obavijestili da idu na promjenu. što prema 
okvirnom sporazumu je moguće. To je jedan moment. 
 Drugi moment je povećanje cijena goriva vezano uz prijevoz.  
 Što se tiĉe financiranja škola, ne samo škola, nego spomenuli ste zdravstvene 
ustanove, tu je kolegica Sonja Grozić-Ţivolić, koja  će na to pitanje moći odgovoriti. Bilanĉna  
su prava umanjena za preko 3.000.000,00 kuna, Kako ćemo to uspjeti riješiti  u ovom 
trenutku teško je reći.  

Nadam se da sam uspjela barem djelomiĉno odgovoriti na vaše pitanje. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala lijepa. 
 Ukratko će dopunu odgovora dati  zamjenik  Ţupana, Vedran Grubišić 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Prvo  ću dopuniti odgovor  na prvo pitanje, a onda ću odgovoriti na  drugo pitanje. 
 Kada govorimo o problemu vezano uz prijevoz uĉenika, konzultiramo se sa svim 
ţupanijama na podruĉju Republike Hrvatske, na nivou Zajednice Ţupanija i na nivou 
gradova, koji imaju  osnivaĉka prava prema školama. Svi manje-više imamo isti problem 
vezano uz cijenu energenta. Svi uz  koordiniranje prema Ministarstvu, naĉina rješavanja 
problema, spremamo  okvirni sporazum. Sada su  nam  godišnji sporazumi  vrlo 
problematiĉni. Imali smo problema kod sklapanja  i kod pripreme tih ugovora. Nadamo se da 
ćemo uspjeti te probleme u narednom razdoblju rješavati, ali imamo i objektivno stanje  
cijenu energenta, kao što je cijena  dizela na svjetskom trţištu. To nam stvara  problema. 
 Drugo je pitanje bilo vezano uz obnovljive izvore energije. U ovom trenutku 
pripremamo naĉin na koji će kućanstva i domaćinstva, kao i turistiĉki sektor, moći dobivati 
odreĊena financijska sredstva, odreĊene poticaje, ali ne na naĉin da subvencioniramo 
kamate, nego da Istarska ţupanija formira jamstveni fond u kojem bismo dali odreĊena 
jamstva  da se kamate na kredite  smanje. 
 Naglašavam da je naša agencija „Irena“ dobila 300.000,00 € iz projekta „Alter energi“ 
i u projektu je Pitagora, koji se vezuje uz komunikaciju, uz inteligentne vode, uz inteligentnu 
komunikaciju DTK-a vodove. Mislim da iz dana u dan idemo u pripremu kvalitetnijih 
programa i uĉinkovitije javne uprave, ali i kućanstava, odnosno domaćinstva, da se okrenu  
sama prema  sebi da uštedimo na tim energentima, koji su jako bitni u ovome trenutku. 
 Hvala na pitanju. 
 
DINO KOZLEVAC: 
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 Hvala lijepa. 
 Signora  Biasiol avete il dirito a prendere la  parola. 
 
EVELINA  BIASIOL – BRKLJAĈIĆ : 
 
 Vezano uz energente, htjela bih samo reći da svima su energenti povećani, da 
energenti  poskupljuju i onima koji su ponudili po 5,00 kn cijenu i onima koji su ponudili cijenu 
po 70,00 kuna  po kilometru. Oni koji su ponudili prijevoz  po 70,00 kuna po kilometru,  
vjerojatno imaju problema radi toga što imaju mali broj Ċaka  na jednoj relaciji  koja se ne 
koristi. Moţda bi se moglo  raditi kao što radi Splitsko-dalmatinska ţupanija da se upotrijebi 
kljuĉ potpore roditelju, koji  obavlja sam prijevoz vlastitim sredstvom da bi se rasteretio veliki 
dio cijene.  

To sam htjela reći. Jednostavno taj razmjer je, po meni i po  drugima, preveliki.. 
Oprostite. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Grazie. Hvala. 
 Sada je na redu Klub vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 

Rijeĉ ima gospoĊa Lucija Debeljuh. 
 
LUCIJA DEBELJUH: 
 
 Hvala lijepa. 
 Poštovani kolegice i kolege, poštovani svi prisutni. 
 I moje je pitanje vezano za stanje u školstvu.  
 Ĉini mi se da smo u 8. mjesecu prošle godine, a na temelju našeg strateškog plana 
«Istra znanja», donijeli neke programe vezane za poboljšanje stanja u srednjim školama u 
Istarskoj ţupaniji. Neću ponavljati, makar bi trebalo,  to sam i rekla, da ću skoro na  svakoj 
sjednici  Ţupanijske skupštine ponavljati problematiku stanja srednjih škola u Istarskoj 
ţupaniji, jer zaista treba o njima razgovarati. Posebice je teško stanje srednjih škola u gradu 
Puli i moje pitanje će se odnositi na to, do kuda smo stigli, što se sve napravilo od trenutka 
kada smo u 8. mjesecu prošle godine donijeli konkretne planove vezano za glazbenu školu, 
za medicinsku školu. Mislim da  su, bez obzira što ja postavljam pitanje, svi vijećnici i 
vijećnice zainteresirani da saznaju do kuda se stiglo u tom djelu, posebice u djelu što se tiĉe 
glazbene škole s obzirom da znam da im već iduće godine, negdje na poĉetku, istiĉe najam 
u sadašnjim prostorima «Uljanika». Susrećemo se s problemom da ih moramo negdje 
smjestiti. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC: 
 

Zahvaljujem, gospoĊi Luciji Debeljuh.. 
 Na postavljeno pitanje odgovorit  će resorna proĉelnica, gospoĊa  Patricia  Smoljan.  
 
PATRICIA SMOLJAN: 
  

Zahvaljujem na pitanju. 
 Ţupanijska skupština je 2. kolovoza prošle godine usvojila Prijedlog  mreţe Osnovnih 
i Srednjih škola, meĊu prvim ţupanijama u RH. 18. veljaĉe smo imali sastanak u 
Ministarstvu, izmeĊu ostalog, i na temu mreţe škola, kada nam je drţavni tajnik rekao da, 
bez obzira što je rok za dostavu prošao, sve ţupanije nisu ispunile svoju zadaću,  nisu dale 
prijedlog mreţe škola, tako da u ovom trenutku se on još uvijek ĉeka.  
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 Naĉelno nam je  reĉemo da prijedlozi koje su ţupanije poslale  da će  u velikoj mjeri 
biti uvaţeni. Da li će to konkretno biti za nas, u ovom trenutku je teško reći, vidjeti ćemo kada 
dobijemo prijedlog potvrĊen od strane Ministarstva. 
 Što se tiĉe konkretnog stanja Pulskih srednjih škola, ĉini mi se da je to bilo najvaţnije 
pitanje, išla bih  redom, da vas sada puno ne zamaram puno sa projektom Pulskih srednjih 
škola, reći gdje jesmo i što nam je ĉiniti. 

 Dugo vremena se raspravljalo o Pulskoj medicinskoj školi. Ako se sjećate ona je 
preselila u  zgradu Stare kirurgije na prvi kat, kompletno je opremljena, tako da konaĉno 
uĉenici imaju normalne uvijete rada s obzirom da su zaista u odnosu na sve  ostale srednje 
škole u specifiĉnom poloţaju s obzirom da se tu radi, ne samo o klasiĉnoj nastavi, nego i o 
nastavi praktiĉnog dijela koju imaju u školi, zatim prakse koju imaju u bolnici. Mislim da su za 
sada stvoreni uvjeti normalnog rada.  
 Što se tiĉe ostalih zgrada u uskoj  smo sprezi  sa Gradom Pulom. Naime, radi se o 
tome da bismo oslobodili prostore „Ţute zgrade,“ u kojima sada djeluje gimnazija, strukovna 
škola, industrijsko-obrtniĉka škola, i zapoĉeli preseljenje industrijsko-obrtniĉke škole i 
strukovne škole na Vidikovac. Moramo riješiti vlasniĉke odnose sa Gradom Pulom. Oni su 
trenutno takvi da Grad Pula ima preko 90 % vlasništva na zemljištu na kojem se sada 
trenutno nalazi praktikum industrijsko-obrtniĉko-tehniĉke škole na Vidikovcu.  

U tijeku je priprema tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Pule na kojoj  će  moj 
tim suradnika iz Upravnog odjela prezentirati projekt Pulskih srednjih škola, iako je on već u 
više navrata prezentiran i vama i Gradonaĉelniku i posebno ĉlanovima Upravnog odjela 
Grada Pule, ali ideja je da se prezentacija napravi i odrţi  tematska sjednica  za vijećnike  
Gradskog  vijeća Grada Pule. 
 
DINO KOZLEVAC: 

 
Zahvaljujem. 
GospoĊo Lucija  Debeljuh izvolite, imate rijeĉ, ako imate potrebu komentara.  
 

LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Zahvaljujem se resornoj proĉelnici Patriciji Smoljan  na odgovoru. 
 Ţao mi je što to sve tako dugo traje. Mislim da nikom nije u interesu da se stvari 
zateţu. Mislim da se moţe puno brţe i puno uĉinkovitije to riješiti. Apeliram i na Grad Pulu da 
zaista poţure. Mislim da srednje škole, bez obzira što je ţupanija osnivaĉ, ne smiju biti u 
gradovima neko strano tijelo, nego to mora biti naša zajedniĉka briga. 
  Samo toliko. Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je na redu Klub Nezavisnih vijećnika . 

Rijeĉ ima  vijećnik  Tullio Fernetich.  
 
TULLIO FERNETICH : 
 
 Presidente,  consiglieri. 
 Vorei in  qualità ò di consigliere  regionale sotolineare questa mia oportunita' per 
ripropore, rifare la domanda che  avevo  fata al'inizio  del mio mandato, ma non hò  avuto  
quella  volta una  risposta.  
 Moje pitanje je ĉisto tehniĉke naravi. 
 Koja je himna Talijanske zajednice u Istri, da  li Talijanska zajednica ima svoju himnu, 
kako je to regulirano i da li je postupak okonĉan.  

Ne traţim od vas da mi sada  odgovorite na mojr pitanje, moţete mi  pismeno 
odgovoriti, biti će bolje. 
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 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Pitanje je vrlo znaĉajno i biti će dan  pisani odgovor. 
 Hvala lijepa. 
 Sada je na redu gospodin JOSIP Rupnik, Klub vijećnika  SDP- ZELENE STRANKA.. 
 
JOSIP ANTON RUPIK: 
 
 Ja bih vas lijepo pozdravio na ĉelu s gospodinom predsjednikom, zamjenikom  
Ţupana i ostalima, kao i vaše kolege i  novinare. 
 Ja bih imao dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
  Kako me moji graĊani Istre traţe da postavim pitanje, pogotovo vezano za to što se 
zadnji put desilo na podruĉju Pićna i Kršana, postavio bih pitanje, ne znam  da li  će mi se 
moći dati odgovor, a radi se  da se  postavi pitanje  nadleţnim organima na nivou Republike 
Hrvatske. 
 Zašto nije odrţana izvanredna sjednica Skupštine Istarske ţupanije vezano za 
Zakljuĉke od 15.12.2008. godine, koji se odnose na problematiku rada  tvornice kamene 
vune  Rockwool. Nevjerojatna je ĉinjenica da tvornica radi  bez uporabne dozvole i kako je 
moguće da se na navedenu tvornicu ne primjenjuju zakoni i  poštuju zakonski propisi 
Republike Hrvatske. 
 Postavljam  pitanje nama svima vijećnicima, da li ćemo dozvoliti da se pozivaju naši 
graĊani i tuţe zato što ometaju prostor tvornice  kamene vune  Rockwool, a nitko nije 
spomenuo i pokrenuo disciplinski ili kazneni postupak što tvornica kamene vune  Rokwool  
ometa posjede naših graĊana na podruĉju Pićna. Pitanje je da ţupanija postavi zahtjev 
vezano za sjednicu 15.12.2008. godine kada smo traţili odgovore od nadleţnih organa RH. 
 Drugo pitanje. 

Što je poduzeto vezano za pronalazak talija na podruĉju Istarske Ţupanije, naroĉito 
na podruĉju Pićanštine i Općine Kršan. Ljudi pitaju što je poduzeto, zašto nije ništa poduzeto. 
Javnost ne zna da li je išta poduzeto. Sukladno našim zakonskim propisima netko je bio 
odgovoran i duţan da obavijesti i poduzme radnje da se istraţi i ustanovi uzrok i koja se 
šteta  nanosi graĊanima na podruĉju Pićanštine. To je  pitanje  trebalo biti proslijeĊeno 
nadleţnim organima RH. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Hvala. 
 Mogu konstatirati da su to  tri pitanja. 
 /J.A. Rupnik : Dva pitanja/. 
 Na prvo pitanje  ću ja odgovoriti. 
 Sjednica  Ţupanijske skupštine će biti odrţana kada provedemo Zakljuĉke sa 
spomenute  sjednice, a koji su se odnosili na nadleţna drţavna tijela. Ako poslije opetovanih 
pismenih i usmenih urgencija itd. ne dobijemo odgovore, u konaĉnici  ćemo odrţati sjednicu  
Ţupanijske  skupštine i bez toga, ali smo smatrali da bi bila komplektnija  sjednica ako bismo 
je odrţali sa provedbom Zakljuĉaka sa spokenute sjednice. 
 Izvolite gospodin zamjeniĉe Ţupana, imate rijeĉ.. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ: 
 
 Hvala gospodine predsjedniĉe.  
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 Zahvaljujem se na postavljenom  pitanju. Mislim da je pitanje na mjestu i da su većina  
pitanja koja su danas postavljena  pokazala koliko smo u proteklih par godina evoluirali u 
naĉinu  razmišljanja i koliko smo usmjereni ka europskom projektu i ka zdravlju graĊana. 
 Naglašavam da smo se 7.04.2011. godine, gospodin Ţupan, naĉelnik Općine Pićan, 
Ivan Franković i ja, sastali s gospodinom Teo Kojem i Markom Boiem iz Rockwoola, i tada su 
oni indirektno na tom sastanku priznali da je lokacija same tvornice u Pićanskoj kotlini 
nesretno odabrana, i vjerojatno kada bi ponovo išli u takvu nekakvu investiciju, ne bi 
investirali, po njihovim rijeĉima, 100.000.000,00 € na navedenoj lokaciji. O svemu tome je 
već proteklih dana i Ţupan obavijestio javnost.   

Na naše pitanje vezano uz  tehniĉka rješenja o kojima glasamo,  traţimo da nam se 
daju pismene direktive, kao i najbolja moguća rješenja za zdravlje i ţivot graĊana. 
Odgovoreno nam je da su sa organima u drţavi dogovorili drugaĉije stvari. Na naše pitanje 
da nam se ugovori dostave, nisu nam ih  htjeli dostaviti,  kao ni tehniĉke detalje vezano uz 
tvornicu. Opetovano ponavljaju da se pojavimo u tvornici i da sve moţemo vidjeti, a mi smo 
rekli da na taj naĉin ne moţemo donijeti bilo kakav konkretan zakljuĉak o bilo ĉemu. Moram 
naglasiti da smo i na tom sastanku stali iza graĊana, koji imaju pravo da svim legalnim 
sredstvima neposluha zaštite svoje zdravlje, kao i svoj dom. 
 Kada govorimo o taliju,  talij je prvi put spomenut na sastanku kod predsjednika 
Republike pred par mjeseci, kada je gospoĊa ravnateljica Instituta za medicinska istraţivanja 
spomenula da je taliji u povišenim koliĉinama na podruĉju Pićna. Isto tako je spomenula da  
nije zakonska obveza da se taliji mjeri, ali na temelju zakljuĉka jedne komisije koja je donijela 
takav zakljuĉak poĉela su i ta mjerenja vršiti. Ima odreĊen broj uzroĉnika koji su mogući tog 
talija, ali u ovom trenutku radimo sve što je u našoj moći. I Zavod za javno zdravstvo Istarske 
ţupanije radi sve što je u njihovoj moći da se iznaĊe uzrok tog talija, ali stajališta smo da i 
tvornica treba prestati s radom i mnoge druge institucije dok se ne ispitaju uzroĉnici tog talija. 
Naglašavam još jedanput da sve dozvole koje su do sada dane prema Rockwoolu,  
lokacijska i graĊevinska dozvola, kao i lokacijska dozvola za ceste, dane su od Ministarstva u 
Zagrebu, a ne od strane lokalne zajednice. 
 Hvala na pitanju. 
 
DINO KOZLEVAC: 
  

Hvala. 
 Gospodin Rupnik izvolite, imate pravo na minutu za dopunsko pitanje. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK: 
 
 Mislim da je to još jedan dokaz poniţavanja , vrijeĊanja, omalovaţavanja rada tijela 
na nivou ţupanije u Hrvatskoj, pogotovo naše ţupanije. 

Meni je  drago što su, kada smo donijeli Zakljuĉak vezano za tvornicu kamene vune  
Rockwool, Skupština Istarske ţupanije prihvatila svih sedamnaest ili osamnaest mojih tada 
prijedloga. Ja sam traţio odgovore, a znao sam  da gospoda neće dati odgovore, jer su 
pojedinci upleteni u tu prljavu rabotu, i normalna stvar da oni nastoje sebe zaštititi za  ono što 
su uĉinili, ali na štetu naših graĊana u Istri. 

 Mene uţasno smeta da se nekom dozvoli da moţe raditi bez  dozvola.  Nama je 
gospoĊa ministrica Marina  Dropulić – Matulović, kada smo bili zajedno kao delegacija 
Istarske Ţupanije kod nje, rekla  da smatra da je lokacija tvornice kamene vune  Rockwool u 
Pićanskoj dolini  promašena. Osobno sam USKOKU prijavio tvornicu kamene vune  
Rockwool,  upravo zbog svih tih stvari koje su se tada vezane za Rockwool  dogaĊale, da se 
ispitaju sve te posljedice. Ima puno stvari koje nisu raĊene sukladno zakonima Republike 
Hrvatske, ne samo sa našim prostornim planovima i mjerama koje smo traţili da se razvijaju.  
I sada kada traţimo da ta gospoda doĊu  da nam daju odgovore, jasno je da ih neće dati. 
Zato sam rekao  da treba sazvati izvanrednu sjednicu Ţupanijske skupštine Istarske ţupanije 
i pozvati nadleţne  ministre da daju odgovore. Ako neće doći neka javnost zna s kime se ima 
posla i zašto omalovaţavaju naše graĊane, iako naši graĊani na temelju Ustava imaju 



24 

 

odreĊena prava.  Pogotovo  me sada  na kraju smeta kada se jednostavno nakon godinu 
dana po nekim slikama pronalaze ljudi da bi ih se sada  kazneno gonili, jer su se našli toboţe 
na nekom posjedu koji nije njihov, ali nitko nije postavio pitanje Rockwoolu da se njih prijavi, 
jer  oni ipak  ometaju posjed graĊana, koji na tim prostorima ţive. Zato molim da Ţupanijska 
skupština po tom pitanju bude daleko oštrija i drastiĉnija  i da traţi odgovore na sva ta naša 
pitanja na koje nisu ovdje odgovorena. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC: 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine zamjeniĉe Ţupana imate li potrebe  za  dopunskim odgovorom?  
 Nema.  
 Konstatiram da smo iscrpili sva vijećniĉka pitanja i da smo premašili vrijeme za  svega 
2 minute. 
  
AD-3  

a. Godišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Istarske Ţupanije za 2010. 

godinu. 

b. Godišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Fonda za razvoj 

poljoprivrede i agroturizma IŢ za 2010. godinu. 

c. Prijedlog zakljuĉka o prihvaćanja izvještaja o radu Fonda za razvoj 

poljoprivrede i agroturizma Istre za 2010. godinu. 

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske Ţupanije Ivan 

Jakovĉić. 
 Uvodno obrazloţenje za toĉke a) i b) dala je SLAVICA BENĈIĆ-KIRAC, proĉelnica 
Upravnog odjela za proraĉun i financije, a za toĉku c) MILAN ANTOLOVIĆ, proĉelnik 
Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu. 

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
raspravu i daje odvojeno  na glasanje toĉke a.,b. i c., te nakon  glasanja utvrĊuje da je  
Skupština sa 33 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH»  glasova  
usvojila pod 

 a.   
    GODIŠNJI 
 

izvještaj o izvršenju Proraĉuna Istarske Ţupanije za 2010. godinu. 
b.   
    GODIŠNJI 
 

 izvještaj o izvršenju financijskog plana Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma IŢ 
za 2010. godinu 
 c. 
     Z A K L J U Ĉ A K 
  
o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj   poljoprivrede i agroturizma Istre za 
2010. godinu. 
 

AD – 4 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O DAVANJU  SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG  GODIŠNJEG OBRAĈUNA  PLANA 
             GRADNJE  I ODRŢAVANJA ŢUPANIJSKIH  I LOKALNIH 
             CESTA  ZA 2010. GODINU  ŢUPANIJSKE UPRAVE  ZA 
             CESTE ISTARSKE ŢUPANIJE 
  



25 

 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić.  . 
Uvodno obrazloţenje je dao ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Ţupanijske uprave  za ceste 

Istarske  ţupanije. 
U raspravi su  sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS – HNS; 

pojedinaĉnoj  raspravi: MARINO ROCE, TEDI CHIAVALON, ispravak netoĉnog navoda, 
ZDENKO PLIŠKO, VLADO  IVETIĆ, JOSIP ANTON RUPNIK, ROBI ZGRALIĆ, odgovori  na 
postavljena pitanja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Zakljuĉka o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obraĉuna plana graĊenja i 
odrţavanja ţupanijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Ţupanijske uprave za ceste Istarske 
ţupanije, te nakon  glasanja  utvrĊuje da je  Skupština sa  26 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

    Z A K L J U Ĉ A K 
 

o davanju suglasnosti na Prijedlog godišnjeg obraĉuna plana graĊenja i odrţavanja 
ţupanijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Ţupanijske uprave za ceste Istarske 
ţupanije 

 
AD – 5 PRIJEDLOG OBAVJESTI O NAMJERI DAVANJA 
             KONCESIJA  NA POMORSKOM DOBRU  U SVRHU 
             GOSPODARSKOG    KORIŠTENJA LUKA  POSEBNE 
             NAMJENE   I MORSKIH PLAŢA TE  UZGOJA  
             ŠKOLJAKA  
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić.  
Uvodno obrazloţenje je dao  JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela za  odrţivi 

razvoj Istarske ţupanije. 
U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovali su : ZDENKO PLIŠKO, JOSIP ANTON RUPIK, 

JOSIP  ZIDARIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik  DINO OZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje na glasanje prijedlog 

Obavijesti o namjeri davanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja luka posebne namjene i morskih plaţa te uzgoja školjaka, te nakon glasanja 
utvrĊuje da je  Skupština  sa 27 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŢANIH» b glasova, donijelo  

 
    OBAVIJEST 
 

o namjeri davanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
luka posebne namjene i morskih plaţa te uzgoja školjaka, 

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA 
             POSLOVANJA  I FINANCIJSKOG PLANA  DRUŠTVA 
            AZRRI  - AGENCIJA  ZA RURALNI RAZVOJ  ISTRE  
            D.O.O. PAZIN ZA 2011. GODINU  
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 U raspravi su  sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS; u 

pojedinaĉnoj  raspravi : VLADO IVETIĆ, MARINO ROCE, GRACIANO PREKALJ, direktor 
AZRRI - Agencija za ruralni razvoj Istarske  ţupanije d.o.o. Pazin, odgovori na postavljena 
pitanja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje  na glasanje    
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana poslovanja i Financijskog plana društva AZRRI – 
Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin  za 2011. godinu, te nakon glasanja utvrĊuje da 
je  Skupština sa  26 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova, 
donijela 
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    O D L U K U   
 
o prihvaćanju Plana poslovanja i Financijskog plana društva AZRRI – Agencije za 
ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin  za 2011. godinu 

 
AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE  O PRIHVAĆANJU PLANA RADA  I 
             FINANCIJSKOG PLANA  TRGOVAĈKOG DRUŠTVA  MIH 
             D.O.O. POREĈ ZA 2011. GODINU   
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić.                                      
U  raspravi su  sudjelovali : TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS, 

EVELINA BIASIOL – BRKLJAĈIĆ, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS; u pojedinaĉnoj  
raspravi : TULLIO  FERNETIC, JOSIP ANTON RUPNIK; DARKO KADUN, direktor MIH 
d.o.o. Poreĉ, odgovori na postavljana pitanja.   

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ 
za 2011. godinu, te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština sa 27 glasova «ZA», bez  
glasova «PROTIV» i jednim   «SUZDRANIM» glasom, donijela  

 
   O D L U K U 
 

o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana trgovaĉkog društva MIH d.o.o. Poreĉ za 
2011. godinu 

 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O OCJENJIVANJU SLUŢBENIKA 
             I NAMJEŠTENIKA   U UPRAVNIM  TIJELIMA ISTARSKE 
             ŢUPANIJE  

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić.  
Uvodno obrazloţenje  je dala DESA SARVAN, proĉelnica Upravnog odjela za lokalnu  

i podruĉnu  (regionalnu) samoupravu  Istarske  ţupanije, te napomenula  da je .Odbor za 
Statut, Poslovnik, lokalnu i podruĉnu (regionalnu) samoupravu predloţio da se iza Ĉlanka 7, 
doda novi Ĉlanak  8. koji glasi  
„Ocjenjivanje za 2010. godinu provest će se do 30. 05. 2011. godine.“ 

Ĉlanak 8. postaje Ĉlanak 9. 
 

  
 U  raspravi su sudjelovali :TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS.  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu  i  stavlja na glasanje 
Prijedlog Odluke o ocjenjivanju sluţbenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske 
ţupanije s prijedlogom Odbora  za  Statut.Poslovnik, lokanu i podruĉnu  (regionalnu) 
samoupravu, te nakon  glasanja utvrĊuje da je Skupština sa  26 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH» glasova, donijela  

     ODLUKU  
 
o ocjenjivanju sluţbenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske ţupanije, 
 
AD – 9  PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA , MJERILIMA, 
              NAĈINU  FINANCIRANJA I RASPOREDU  SREDSTAVA  
              ZA DECENTRALIZIRANE  FUNKCIJE ZA  ZDRAVSTVENE 
              USTANOVE  u 2011. GODINI  
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Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 Pošto se nitko nije javio za raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC,  zakljuĉuje  
raspravu i stavljam na glasanje Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja 
i  rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2011. godini, 
te nakon  glasanja utvrĊujem da je Skupština sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŢANIH» glasova, donijela  

 
     O D L U K U  
 

o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja i  rasporedu sredstava za decentralizirane 
funkcije za zdravstvene ustanove u 2011. godini, 
(Odluka u prilogu  Stn. zapisnika). 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O UTVRĐIVANJU POPISA 
               PRIORITETA ZDRAVSTVENIH  USTANOVA ZA 
               RASPORED SREDSTAVA DECENTRALIZIRANIH 
               FUNKCIJA  U 2011. GODINI   
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog Odluke  o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja i  
rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2011. godini, te  
nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština sa  25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŢANIH» glasova, donijela  

 
     ZAKLJUĈAK  
 

o utvrĊivanju Popisa prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2011. godini 

 
1. UtvrĊuje se Popis prioriteta zdravstvenih ustanova za raspored sredstava 
    decentraliziranih funkcija u 2011. godini 
2. Popis prioriteta je u prilogu  ovog akta i ĉini njegov  sastavni dio 
3. Ovlašćuje se Ţupana  Istarske ţupanije  da po opravdanoj  potrebi  na zahtjev 
    zdravstvene ustanove  moţe donijeti  izmjene i dopune  Popisa prioriteta iz 
    toĉke  1. ovoga zakljuĉka do  iznosa od  1.000.000,00 kuna. 
4. Ovaj zakljuĉak , s prilogom, dostavlja se  na suglasnost  Ministarstvu 
    zdravstva i socijalne skrbi Republike Hrvatske. 
5. Rok  za provedbu  ovoga zakljuĉka je 31.12.2011.godine  
6. Ovaj  Zakljuĉak stupa na snagu  danom donošenja .  
 

AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I 
               NAĈINU  FINANCIRANJA  MATERIJALNIH  I  
               FINANCIJSKIH  RASHODA CENTARA ZA SOCIJALNU 
               SKRB I POMOĆI  ZA PODMIRENJE  TROŠKOVA 
               STANOVANJA  KORISNICIMA KOJI SE  GRUJU NA 
               DRVA U 2011. GODINI   

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  DINO KOZLEVAC, 

zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog Odluke  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik o kriterijima, mjerilima, naĉinu 

financiranja i  rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 
2011. godini, te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština sa  25 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH» glasova, donijela  
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     O D L U K U   
 

o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda  centara 
za socijalnu skrb i  pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se 
griju na drva u 2011. godini,  

 
AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA  
               I NAĈINU  FINANCIRANJA  DOMOVA ZA  STARIJE I 
               NEMOĆNE  OSOBE U 2011. GODINI  

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 

 U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovali su :MARIN GRGETA, SONJA GROZIĆ – 
ŢIVOLIĆ, odgovor na postavljeno pitanje. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog 
Odluke  o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja domova za starije i nemoćne  osobe u  
2011. godini., te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH» glasova, donijela  

 
     O D L U K U 
  
o kriterijima, mjerilima, naĉinu financiranja domova za starije i nemoćne  osobe u  
2011. godini    .  

 
AD – 13 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA 
              O PROVEDBI PLANA  ZA ZDRAVLJA  GRAĐANA 
              ISTARSKE ŢUPANIJE ZA 2010. GODINU  
 
 

Predlagatelj  je Ţupan Istarske ţupanije  Ivan Jakovĉić.  
Uvodno obrazloţenje je dala  SONJA GROZIĆ - ŢIVOLIĆ, proĉelnica Upravnog 

odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske ţupanije. 
U  raspravi su  sudjelovali MARIN GRGETA, u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS; u 

pojedinaĉnoj  raspravi :TEDI  CHIAVALON. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 
Odluke o  prihvaćanju Izvješća  o provedbi Plana za zdravlje graĊana  Istarske ţupanije  za  
2010. godinu, te nakon glasanja  utvrĊuje da je  Skupština sa 23 glasova «ZA, bez glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH»  glasova, donijela  

     O D L U K U  
  
o  prihvaćanju Izvješća  o provedbi Plana za zdravlje graĊana  Istarske ţupanije  za  
2010. godinu 
 

AD -14 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETDODNE 
             SUGLASNOSTI NA ODLUKU  UPRAVNG VIJEĆA 
             ZDRAVSTVEVENE  USTANOVE ISTARSKI DOMOVI 
             ZDRAVLJA O   DOZVOLJAVANJU  PROLAZA , ODNOSNO 
             DAVANJU PRAVA  SLUŢNOSTI  NA K.Ĉ. 2504/01 K.O. 
             UMAG 

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 

 Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 
raspravu i stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku 
Upravnog vijeća zdravstvene ustanove Istarski domovi zdravlja o dozvoljavanju prolaza, 
odnosno davanju prava sluţnosti na k.ĉ. 2504/01 k.o. Umag, te nakon  rasprave utvrĊuje da 
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je Skupština sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŢANIH» glasova, 
donijela  

 
     O D L U K U   
 

o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća zdravstvene ustanove 
Istarski domovi zdravlja o dozvoljavanju prolaza, odnosno davanju prava sluţnosti na 
k.ĉ. 2504/01 k.o. Umag 
 

AD – 15 
 

a. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja 
    decentraliziranih funkcija osnovnog školstva za 2011. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja 
   decentraliziranih funkcija srednjih škola i uĉeniĉkih domova za 
   2011. godinu 
 

Predlagatelj  za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić.  
 U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovala je: EVELINA BIASIOL BRKLJAĈIĆ. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  raspravu i stavlja na glasanje  odvojeno 
toĉke  a) i b), te nakon glasanja utvrĊujem da je Skupština sa  22 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  2  «SUZDRŢANIH» glasova, donijela  pod 

 a) 
 
     O D L U K U   
 

o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 
školstva za 2011. godinu 
 b) 

     ODLUKU  
   

o kriterijima, mjerilima i naĉinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 
uĉeniĉkih domova za  2011. godinu, 
(Odluke pod  a) i b) u prilogu  Stn. zapisnika). 
   

AD- 16  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
    materijala,  dijelova i usluga tekućeg i investicijskog odrţavanja 
    osnovnih škola   Istarske ţupanije 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
    materijala,  dijelova i usluga tekućeg i investicijskog odrţavanja 
    srednjih škola i  uĉeniĉkih domova Istarske ţupanije, 

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske ţupanije  Ivan Jakovĉić.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 

raspravu  i stavlja na glasanje odvojeno  toĉku  a. i b., te nakon  glasanja  utvrĊuje da je  
Skupština sa  23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1  «SUZDRŢANIM» glasom, 
donijela  pod 

 a) 
    ODLUKU  

  
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala,    dijelova i usluga tekućeg i 

investicijskog odrţavanja osnovnih škola  Istarske ţupanije. 
 b) 

    ODLUKU  



30 

 

 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i 
investicijskog odrţavanja srednjih škola i uĉeniĉkih domova Istarske ţupanije, 
 

AD -17 PRIJEDLOG ODLUKE O  PRIHVAĆANJU PLANA 
             RASHODA ZA NABAVU PROIZVEDENE  DUGOTRAJNE 
             IMOVINE I DOTATNA ULAGANJA  NA 
             NEFINANCIJSKOJ IMOVINI  OSNOVNIH I  SREDNJIH 
             ŠKOLA ISTARSKE  ŢUPANIJE  ZA  2011. GODINU  

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Ţupan Istarske ţupanije  Ivan Jakovĉić.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje 

raspravu  i stavlja na glasanje Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i 
srednjih škola Istarske ţupanije za 2011. godinu, te nakon glasanja  tvrĊuje da je Skupština 
sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  2  «SUZDRŢANA» glasa, donijela  pod 

  
    ODLUKU  

 
o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih i srednjih škola Istarske ţupanije za 2011. 
godinu  
 

AD -18 PRIJEDLOG ZAKLJUĈKA O DJELOMIĈNOM   
                       UDRUŢUVANJU SREDSTAVA  ZA NABAVU  
                       PROIZVEDENE  DUGOTRAJNE  IMOVINE I  
                       DODATNA  ULAGANJA NA   NEFINANCIJSKOJ  
                       IMOVINI U  OSNOMOM  I SREDNJEM ŠKOLSTVU 
                       ISTARSKE ŢUPANIJE  ZA 2911. GODINU  
 
 Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije  Ivan Jakovĉić.  
 U ime Odbora za  društvene djelatnosti  Izvješće je podnijela  LUCIJA DEBELJUH, 
koja je istakla  da je nakon  rasprave Odbor donio slijedeći  
 
ZAKLJUĈAK 
1. Podrţava se Prijedlog Zakljuĉka o djelomiĉnom udruţivanju sredstava za nabavu 

proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom 
i srednjem školstvu Istarske ţupanije za 2011. godinu, te se predlaţe Ţupanijskoj 
skupštini Istarske ţupanije da istu prihvati u predloţenom tekstu. 
 

2. Odbor za društvene djelatnosti konstatira da su okoliši pojedinih osnovnih i srednjih 
škola, posebno u većim gradovima, neureĊeni i zapušteni, te stoga apelira na ravnatelje 
škola i ĉelnike jedinica lokalne samouprave da zajedniĉki iznaĊu rješenje da se 
primjerenije odrţavaju okoliši škola, imajući u vidu ĉinjenicu da osim vizualnog, ureĊeni 
okoliši djeluju i odgojno. 

 
Predsjednik DINO KOZLEVAC. zakljuĉuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 

Zakljuĉka o djelomiĉnom udruţivanju sredstava za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i srednjem školstvu Istarske ţupanije 
za 2011. godinu sa Zakljuĉkom Odbora za  društvene djelatnosti, koji prihvaća   predlagaĉ, te 
nakon glasanja utvrĊuje   da je Skupština sa  24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  
bez «SUZDRŢANIH» glasova , donijela   

 
     ZAKLJUĈAK 
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o djelomiĉnom udruţivanju sredstava za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 
dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini u osnovnom i srednjem školstvu Istarske 
ţupanije za 2011. godinu sa Zakljuĉkom Odbora za  društvene djelatnosti, koji 
konstatira da su okoliši pojedinih osnovnih i srednjih škola, posebno u većim 
gradovima, neureĊeni i zapušteni, te stoga apelira na ravnatelje škola i ĉelnike jedinica 
lokalne samouprave da zajedniĉki iznaĊu rješenje da se primjerenije odrţavaju okoliši 
škola, imajući u vidu ĉinjenicu da osim vizualnog, ureĊeni okoliši djeluju i odgojno. 
 

AD – 19 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI  I DOPUNI ODLUKE O 
               ZONAMA  SANITARNE  ZAŠTITEI IZVORIŠTA VODE ZA 
               PIĆE  U ISTARSKOJ  ŢUPANIJI (SL. NOVINE  IŢ 12/05)   
 Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 Uvodno obrazloţenje  je dao  JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela  za odrţivi 

razvoj.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  

raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o zonama sanitarne 
zaštite i izvorišta vode za piće u Istarskoj ţupaniji (Sl. novine IŢ 12/05), te nakon  glasanja 
utvrĊuje da je Skupština sa  24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŢANIH» glasova , donijela   

 
     ODLUKU 
 

o izmjeni i dopuni Odluke o zonama sanitarne zaštite i izvorišta vode za piće u 
Istarskoj ţupaniji (Sl. novine IŢ 12/05)  

 
AD – 20 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  KONCESIJE NA 
               POMORSKOM DOBRU  U SVRHU IZGRADNJE  I 
               GOSPODARSKOG  KORIŠTENJA  LUKE POSEBNE 
                NAMJENE – PRIVEZIŠTE «ALBERI» 
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
 Uvodno obrazloţenje  je dao JOSIP ZIDARIĆ, proĉelnik Upravnog odjela  za odrţivi 

razvoj.  
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na 
pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke posebne namjene - 
privezište "Alberi, te nakon glasanja  utvrĊuje da je Skupština sa  24 glasova «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» glasova , donijela   

 
     ODLUKU 
 

o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog 
korištenja luke posebne namjene - privezište "Alberi" 
 

AD – 21 PRIJEDLOG ODLUKE O  DAVANJU PRETHODNE 
              SUGLASNOSTI NA ZAKLJUĈAK ŠKOLSKOG  ODBORA 
              TEHNIĈKE ŠKOLE  PULA I NA ZAKLJUĈAK  ŠKOLSKOG 
              ODBORA  INDUSTRIJSKO – OBRTNIĈKE ŠKOLE PULA   
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda  je  Ţupan Istarske  ţupanije Ivan Jakovĉić. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  

raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Zakljuĉak 
Školskog odbora Tehniĉke škole Pula i na Zakljuĉak Školskog odbora Industrijsko-obrtniĉke 
škole Pula, te nakon  glasanja utvrĊuje da je Skupština sa 24 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» glasova , donijela   
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     ODLUKU 
 

o davanju prethodne suglasnosti na Zakljuĉak Školskog odbora Tehniĉke škole Pula i 
na Zakljuĉak Školskog odbora Industrijsko-obrtniĉke škole Pula,  

 
AD – 22 PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IMENOVANJU ĈLANICE 
               UPRAVNOH VIJEĆA  DOMA ZA STARIJE  I NEMOĆNE 
               OSOBE RAŠA  
 

Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Skupštine 
Istarske  ţupanije.. 
  Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  
raspravu i  daje na glasanje   Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanice Upravnog vijeća Doma 
za starije i nemoćne osobe Raša, te nakon glasanja utvrĊujem da je Skupština sa  24 
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH» glasova , donijela   

 
     R J E Š E N J E 
 

o imenovanju ĉlanice Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Raša 
 
1. Jovanka  Dakić, imenuje se za  ĉlana Upravnog  vijeća  Doma za starije i 
    nemoćne osobe Raa, kao predstavnica  korisnika Doma. 

1.   
2.  Trajanje mandata, prava i obveze  ĉlanova Upravnog  vijeća Doma  za starije 
      i  nemoćne osobe  Raša utvrĊeni su rješenjem  Ţupanijske skupštine Istarske 
      ţupanije  o imenovanju Upravnog  vijeća Doma  za starije i nemoćne  osobe 
      Raša  Klasa 003-02/10-01 Urbroj  - 2163/1-01/4-10-5 od  28. lipnja  2010. 
      godine. 
      Novoimenovana ĉlanica  Upravnog  vijeća  Doma za  starije i nemoćne  
      osobe Raša  preuzima mandat, prava i  obveze  ĉlana Upravnog  vijeća 
      danom imenovanja. 
3. Ovo Rješenje stupa  na snagu  osmog dana  od dana objave u «Sluţbenim 
    novinama Istarske  ţupanije».  
 
 AD – 23 
 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju ĉlanice Školskog odbora 
    Osnovne    škole Juršići, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju ĉlanice Školskog odbora 
    Osnovne  škole Juršići, 

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Komisija za izbor i imenovanja Skuptine 

Istarske  ţupanije. 
 Pošto se nitko nije  javio  za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  
raspravu i daje odvoje  na glasanje toĉku  a. i b., te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština 
sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova,  donijela : 
 

a) RJEŠENJE 
 
o razrješenju ĉlanice Školskog odbora  Osnovne škole Juršići 
 
1. Suzana Šegota razrješuje se ĉlanstva u Školskom odboru Osnovne škole Juršići.  
2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Sluţbenim novinama Istarske ţupanije" 
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b) RJEŠENJE 
 
o imenovanju ĉlanice Školskog odbora Osnovne škole Juršići 
 
1. Gordana Rupena Stanĉić imenuje se za ĉlanicu Školskog odbora Osnovne škole Juršići, 

umjesto razriješene ĉlanice Suzane Šegota. 
2. Mandat imenovane ĉlanice Školskog odbora iz toĉke 1. traje do isteka vremena na koje 

je imenovana razriješena ĉlanica Školskog odbora. 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Sluţbenim novinama Istarske ţupanije". 
  

AD - 24 
a. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Ţupanijskog 
    suda  u Puli, 
c. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Općinskog 
     suda  u Rovinju. 

 
Predlagatelj za ovu toĉku dnevnog reda je  Komisija za izbor i imenovanja Skupštine 

Istarske ţupanije.. 
Pošto se nitko nije  javio  za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  

raspravu i daje odvoje  na glasanje toĉku  a. i b., te nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština 
sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŢANIH»  glasova,  donijela : 
 

a)  RJEŠENJE 
 

o imenovanju sudaca porotnika Ţupanijskog suda u Puli 
I. 
Za suce porotnike Ţupanijskog suda u Puli imenuju se: 

1. KLAUDIO VIŠKOVIĆ iz Labina, Katuri 25, 
2. ROMANO SMOLJAN iz Labina, Prilaz Griţa 11, 
3. MARIO ILIJAŠIĆ iz Rapca, Jadranska 2, 
4. MARIJA BOBANOVIĆ ĈOLIĆ iz Labina, Prilaz Griţa 1, 
5. REDENTO GERGETA iz Pule, Josipa Voltića 7, 
6. STJEPAN JAKLIN iz Pule, Ulica Brist 17, 
7. RASEMA BOŢAC iz Pule, Vinkuran, Debeli vrv 63 
8. JOSIP ROJNIĆ iz Pule, Tršćanska 17, 
9. VELJKO ZENZEROVIĆ iz Pule, Koparska 33, 
10. RATKA RADOBULJAC iz Pule, Groţnjanska 22, 
11. SONJA KOMAZEC iz Pule, J. Crnobori 111, 
12. JOSIP ŠIŠOVIĆ iz Pazina, Josipa Voltića 18, 
13. VJEKOSLAV MILOTIĆ iz Pazina, Stari Pazin 23, 
14. BRUNO GORTAN iz Pazina, Stari Pazin 5, 
15. DORIANO RADANOVIĆ iz Pazina, Dršćevka 9, 
16. MARNO MILOTIĆ iz Cerovlja, Gologorica 1A, 
17. ESTER ĈERNJEKA iz Karojbe, Škropeti 25R, 
18. VLADIMIR ANTOLOVIĆ iz Tinjana, Bašići 28, 
19. ERNESTO PINEZIĆ iz Tinjana, Pinezići 44, 
20. IVAN PINĈAN iz Tinjana, Pinĉani 26, 
21. DARKO JAKAC iz Buzeta, 9. septembra 3/1, 
22. NATAŠA MAREĈIĆ ŠIMEK iz Buzeta, Sportska 6/2, 
23. MIRJANA VIVODA iz Buzeta, Naselje Franeĉići 24, 
24. REMIĐO GREGORINIĆ iz Raše, Koromaĉno 29, 
25. BORIS MIKULJAN iz Raše, Sveti Bartul 44. 
26. MARIJA ZUPANĈIĆ iz Nove Vasi, Kosinoţići 40, 
27. JOSIP KLIBA iz Marĉane, Filipana 23, 
28. MARIO CVITIĆ iz Marĉane, Marĉana 16. 
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II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Sluţbenim novinama Istarske ţupanije“. 

b) RJEŠENJE 
 
      o imenovanju sudaca porotnika Općinskog suda u Rovinju 
 
I. 
Za suce porotnike Općinskog suda u Rovinju, imenuju se: 

1. MARIJA BENUSSI, Rovinj – Rovigno, J. Voltića 10, 
2. NEVIJA BOŢAC, Rovinj – Rovigno, Gripole 2, 
3. FIORELLA DAMIJANIĆ POZNANOVIĆ, Rovinj – Rovigno, M. Zelco 28, 
4. FERUĈO KRESINA, Rovinj – Rovigno, S. Radića 19, 
5. NASTA LAMBAŠA, Rovinj – Rovigno, Zagrebaĉka 4, 
6. TANJA MAĈINA, Rovinj – Rovigno, Zagrebaĉka 28, 
7. ASIM MURATOVIĆ, Rovinj – Rovigno, B. Benussi 5, 
8. ENNIO MITTON, Rovinj – Rovigno, Cademia bb, 
9. MIHOVIL MODRIĆ, Rovinj – Rovigno, Valsavie 5, 
10. NATAŠA POROPAT, Rovinj – Rovigno, Monfiorenzo 24, 
11. ANTONELLA ROCCO SUGAR, Rovinj – Rovigno, V. Švalbe 7, 
12. VERENA SOŠIĆ CERIN, Rovinj – Rovigno, Coccaletto 30, 
13. IVANKA SUTLOVIĆ, Rovinj – Rovigno, V. Spinĉića 13, 
14. ROSANNA VEGGIAN, Rovinj – Rovigno, F. Iskre 1, 
15. CADIA VENIER, Rovinj – Rovigno, V. Gortana 15, 
16. SILVANO KRIŢMAN, Ţminj, Potrati bb, 
17. EMIL RUDAN, Ţminj, Rudani 1/a. 

 
II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Sluţbenim novinama Istarske ţupanije“. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da je time  iscrpljen dnevni  red, te najavljuje 
slijedeću  sjednicu Skupštine Istarske  ţupanije za  30.05.2011. godine, pod uvjetom da ţivot 
i toĉke dnevnog reda ne diktiraju potrebu  sazivanja sjednice u polovici svibnja mjeseca, ali o 
tome će se dogovoriti  sa klubovima vijećnika.  

Zakljuĉuje 21. sjednicu Skupštine Istarske  ţupanije.  
 Sjednica je zakljuĉena u  20,45 sati. 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO             PREDSJEDNIK SIŢ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                   DINO KOZLEVAC 
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